



User's Manual waterproof thermometer 4716

Functions

- Measuring range: 0 +50°C
- Accuracy: +/-1°C
- Display resolution: 0.1°C
- Auto off after 3 minutes
- ON/OFF
- Battery: 1.5V (1 pcs LR44 button battery)

Description

- Use a screwdriver to unscrew the back, take off the battery cover, and put one LR44 into the battery case. The thermometer will be on. Put the cover back and screw.
- The thermometer will start to measure the temperature and display the value of the temperature on the screen.
- After 3 minutes the screen will automatically turn off, press the "ON/OFF" button again to turn on.

Safety use

- Do not drop the thermometer (this might damage the reading and the LCD).
- When the LCD does not display the temperature clearly, change the battery.

Notice d'utilisation du thermomètre piscine 4716

Fonctions

Plage de température : 0+50°C
Précision : +/-1°C
Résolution : 0.1°C
S'éteint automatiquement après 3 minutes
ON/OFF
Pile : 1.5V (1 pile LR44)

Description

- Utiliser un tourne vis pour dévisser le couvercle, enlever le capot et insérer la pile LR44. Le thermomètre est prêt à fonctionner. Remettre le couvercle en place et visser.
- Le thermomètre peut alors commencer à mesurer et afficher les températures enregistrées sur l'écran.
- Le thermomètre s'éteint automatiquement après 3 minutes sans utilisation. Appuyer sur « ON/OFF » pour le mettre en marche.

Précautions

- Ne pas faire tomber le thermomètre (cela peut causer des dommages sur l'écran LCD).

- Si l'écran n'affiche pas correctement les valeurs, changer les piles.